
Skolebestyrelsesmøde 14/9 2023 

 

1) Referatet er godkendt 

 

2) Lisbeth ønsker at trække sig som formand, de andre går i tænkeboks.  

 

Vi ønsker nye medlemmer i bestyrelsen, der drøftes muligheder for hvordan vi kan hverve nye 

medlemmer.  

 

3) Økonomien ser fornuftig ud, der undersøges mulighed for at bygge busskur. Der er indkøbt nye 

’’bokse’’ til de klasser der ønsker denne skærmning til eleverne. Der er midlertidig opnormereret 

med to medarbejdere til at løse en specifik opgave.  

Der er ansat en ny psykolog, som forhåbentlig starter 1/11 2023.  

Der har været ønske om skolefoto. Bestyrelsen foreslår at personalet tager et klassefoto på et 

tidspunkt, hvor det vurderes at være godt for eleverne. Det undersøges hvad der af muligheder 

mht. deling af fotos med forældrene.  

 

4) Det gennemgås høringsmateriale.  

- Materiale 1: Vi har ikke forudsætninger for at have holdninger til økonomiske spørgsmål der 

vedkommer andre skoler.  

 

- Materiale 2 (de skolepolitiske mål): 

Generelt:  

- Vi er en lidt anderledes skole, derfor kan det være lidt urealistisk for vores elever. 

- Hvordan måles på kvalitetsmålene? 

 

 

1)  

o Vil gerne have fokus på anerkendelse? Og ikke kun høje forventninger. Er det krav eller 

forventninger der er til eleverne?  

o Hvor meget er der fokus på resultatet eller processen? 

o Vi ønsker fokus på progression hos eleven på Bifrostskolen, da vi er en anderledes skole. 

o Vi syntes som udgangspunkt der er gode relevante mål. 

 

2)  

o Da elever på Bifrostskolen kommer og går løbende i skoleåret, er det svært at måle på 

trivsel, da det kan være en anden elevgruppe ved næste måling. Derfor vil en individuel 

måling på progression i trivsel være vejen frem for os.  

o Vi er glade for at der er skrevet ind at der er fokus på børn og familier i mistrivsel.  

 

3)  

o En bekymring for skolebestyrelsen er, at når distriktsskolen skal tilvælges af alle, så vil de 

specialiserede tilbud langsomt blive lagt over på de almindelige folkeskoler. Derfor syntes vi 

at ordet ’’alle’’ i første sætning er misvisende. 

 



4)  

o Vi vurderer at det er fornuftige mål 

 

5)    

o På Bifrostskolen har vi kun enkelte børn i SFO og der er ikke ekstra bevilling til SFO.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


